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В статье проанализированы уголовные законодательства стран бывшего Союза ССР с целью выявления 
особенностей технико-юридических конструкций статей, предусматривающих ответственность за преступную 
причастность лиц к самоубийству несовершеннолетних. В ходе сравнительного анализа изучена используемая 
законодателем терминология. Подобраны конструкции, позволяющие эффективно обеспечить задачи нацио-
нального законодательства по предупреждению доведения несовершеннолетних до самоубийства.
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вины, зарубежный опыт.
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The article analyzes the criminal laws of the countries of the former Soviet Union with the aim of identifying the fea-
tures of the technical and legal constructions of articles providing for liability for the criminal involvement of persons in the 
suicide of minors. In the course of the comparative analysis, the terminology used by the legislator is studied. Designs have 
been selected to effectively ensure the objectives of national legislation to prevent juveniles from committing suicide.
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